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　　这些常用句型，熟记后，基本都可以在写作文的时候运用上。也不用绞尽脑汁去想如何表达自己的意思了。
　　1.While many people attach great importance to this issue, no real effective actions have been taken to solve it. Therefore, we should do our utmost in doing something to solve it.
　　尽管很多人非常重视这个问题，然而一直以来并没有采取真正有效的解决措施，因此，我们应该尽最大努力来解决这一问题。
　　2.After a good many years of efforts to/ enthusiasm for..., people begin to...
　　经过许多年的努力/热衷于……多年之后，人们开始……
　　例句：After a good many years of enthusiasm for fighting in the city, people begin to try to live a comfortable life in the country.
　　热衷于在城市拼搏多年之后，人们开始想在小城镇过上舒适的生活。
　　3.Recently, the problem of...has aroused people\'s concern.
　　最近，……问题已引起人们的关注。
　　例句：Recently, the problem of abandoning animals has aroused people\'s concern.
　　最近，遗弃动物这个问题已引起人们的关注。
　　4.As far as I am concerned, the advantages of...is more than disadvantages.
　　我认为……利大于弊。
　　例句：As far as I am concerned, the advantages of establishing library in town is more than disadvantages.
　　我认为在城镇建立图书馆利大于弊。
　　5....has been playing an increasingly important role in our day-to-day life. It has brought a lot of benefits but has created some serious problems as well.
　　……已在我们的生活中扮演着越来越重要的角色。它给我们带来了许多好处，但也产生了一些严重的问题。
　　例句：Internet has been playing an increasingly important role in our day-to-day life. It has brought a lot of benefits but has created some serious problems as well.
　　互联网已在我们的生活中扮演着越来越重要的角色。它给我们带来了许多好处，但也产生了一些严重的问题。
　　6.Nowadays, ...has become a problem that we have to face.
　　如今，……已成为我们不得不面对的问题了。
　　例句：Nowadays, obesity has become a problem we have to face.
　　如今，肥胖已成为我们不得不面对的问题了。
　　7.Taking all these factors into consideration, we naturally come to the conclusion that…
　　把所有这些因素加以考虑，我们自然会得出……结论。
　　例句：Taking all these factors into consideration, we naturally come to the conclusion that studying abroad is good.
　　把所有这些因素加以考虑，我们自然会得出出国留学是不错的结论。
　　8.For instance/ for example/ take...as an example
　　例如
　　例句：For instance, Lily get up early to read book every day.
　　例如，莉莉每天都早起读书。
　　9.On the one hand..., on the other hand...
　　一方面……，另一方面……
　　例句：On the one hand Internet has brought great benefits to us, on the other hand it also destroyed many children\'s studying dream.
　　一方面互联网给我们带来了很大的利益，另一方面互联网也粉碎了很多儿童的读书梦。
　　10.It is commonly believed that…
　　人们一般认为……
　　例句：It is commonly believed that working in the big company is better than small company.
　　人们一般认为在大公司上班比在小公司上班好。
　　11.Many people insist that…
　　很多人坚持认为……
　　例句：Many people insist that reading in the morning is the best time.
　　很多人坚持认为晨读是最合适的时间。
　　12.A lot of people seem to think that…
　　很多人似乎认为……
　　A lot of people seem to think that teamwork is the most important thing in a task.
　　很多人似乎认为团结合作是一项任务中最重要的事情。
　　13.People\'s views on… vary from person to person. Some hold that…. However, others believe that…
　　人们对…的观点因人而异。有些人认为... 然而其他人却认为……
　　例句：People\'s views on the Internet vary from person to person. Some hold that it benefits people. However, others believe that its disadvantages are more than advantages.
　　人们对互联网的观点因人而异。有些人认为互联网让我们获益良多，然而其他人却认为互联网弊大于利。
　　14.There are different opinions among people as to…
　　关于……人们的观点大不相同。
　　例句：There are different opinions among people as to the Internet.
　　关于互联网人们的观点大不相同。
　　15.Hence/Therefore, we\'d better come to the conclusion that…
　　因此，我们最好得出这样的结论。
　　例句：Hence/Therefore, we\'d better come to the conclusion that Internet benefits us much.
　　因此，我们最好得出互联网对我们好处多多这样的结论。
　　16.There is no doubt that ...
　　毫无疑问……
　　例句：There is no doubt that we need to study hard.
　　毫无疑问我们要好好学习。
　　17.All in all, we cannot live without……
　　总之，我们没有…是无法生活的。
　　例句：All in all, we cannot live without fresh air.
　　总之，我们没有新鲜空气是无法生活的。
　　18.It is essential that…
　　……是很重要的
　　例句：It is essential that to work in group.
　　团队合同是很重要的。
　　19.Only in this way can we...
　　只有这样，我们才能……
　　例句：Only in this way can we go further.
　　只有这样，我们才能走得更远。
　　20.It must be realized that…
　　我们必须意识到……
　　例句：It must be realized that protecting the natural environment is protecting ourselves.
　　我们必须意识到保护自然环境就是保护我们自己。
　　21.It is urgent that immediate measures should be taken to stop the situation.
　　很紧迫的是，应立即采取措施阻止这一事态的发展。
　　22.From my point of view, it is more reasonable to support the first opinion rather than the second.
　　在我看来，支持第一种观点比支持第二种观点更有道理。
　　23....has become a hot topic among people, especially among the young and heated debates are right on their way.
　　……已成为人的关注的热门话题，特别是在年青人当中，将引发激烈的辩论。
　　例句：Internet has become a hot topic among people, especially among the young and heated debates are right on their way.
　　互联网已成为人的关注的热门话题，特别是在年青人当中，将引发激烈的辩论。
　　24....has been playing an increasingly important role in our daily life. It has brought us a lot of benefits but has created some serious problems as well.
　　……在我们的日常生活中起着越来越重要的作用，它给我们带来了许多好处;但同时也引发一些严重的问题。
　　例句：Internet has been playing an increasingly important role in our daily life. It has brought us a lot of benefits but has created some serious problems as well.
　　互联网在我们的日常生活中起着越来越重要的作用，它给我们带来了许多好处;但同时也引发一些严重的问题。
　　25.The advantages far outweigh the disadvantages.
　　利大于弊
　　26.Evidently, it has both negative and positive effects.
　　显然，这既有消极影响也有积极影响。
　　27.Nothing is more dangerous than...
　　没有什么比……更危险的了。
　　例句：Nothing is more dangerous than the Internet
　　没有什么比互联网更危险的了。
　　28.I think I prefer...rather than...
　　我觉得我更喜欢……而不是……
　　例句：I think I prefer bananas rather than apple.
　　我觉得我更喜欢香蕉而不是苹果。
　　英语作文常用句式·2
　　1.It is important for everyone to learn English well in our rapidly developing world.
　　在这个迅速发展的世界里，对每个人来说，学好英语是非常重要的。
　　同样句型包括：It is important(necessary，difficult，convenient，possible)for sb.to do sth.
　　例句：It is necessary to shake hands when you first meet someone.
　　与第一次见面的人握手是非常必要的。
　　2.The harder you work at it，the more progress you will make.
　　你工作越努力，你取得的进步就越大。
　　①The+比较级…，the+比较级…
　　②比较级+and+比较级(The world is getting smaller and smaller.)
　　3.If everyone makes a contribution to protecting the environment，the world will become much more beautiful.
　　如果每个人都为保护环境做出贡献，世界会变得更加美好。
　　类似的句型还有：If necessary…， they can…
　　4.The best way to remember new words is to practice them everyday.
　　记忆新单词最好的方法是每天操练这些单词。
　　5.The atmosphere in my family is fantastic
　　我的家庭气氛温馨和睦。
　　6.The reason why people choose to live in the city is that the life is more convenient and colorful.
　　人们选择生活在城市的原因是因为城市的生活更方便、更多彩。
　　7.I had a great first impression of American people.
　　我对美国人民有了很好的第一印象。
　　8.We have lots of confidence in our ability to solve any problem.
　　我们对自己解决问题的能力有足够的信心。
　　9.With the rapid development of modern technology，the Internet has become a necessary part of our daily life and work.
　　随着现代科技的迅速发展，互联网已经成为生活和工作中必不可少的一部分。
　　10.You should read as many books as you possibly can.
　　你应该尽可能的多读书。
　　11.China is becoming more and more prosperous because of the reform and “opening up” policy.
　　由于实施了改革开放政策，中国变得更加繁荣了。
　　12.We all need clean air to breathe;we all need clean water to drink;we all need green places to enjoy.
　　我们都需要呼吸清新的空气，我们都需要饮用洁净的水，我们都需要绿地来享受。
　　13.Let’s work together to make our world a better place.
　　让我们一起努力把世界变得更加美好。
　　14.We should make full use of our time to do useful and productive things.
　　我们应该充分利用好时间去做有用的、富有成效的事。
　　15.We should get into the good habit of using our time wisely.
　　我们应该养成明智地利用时间的好习惯。
　　16.What I really want to know is whether he will go abroad next month.
　　我真的想知道的是，他是否会在下个月出国。
　　17.Television is harmful to developing minds.
　　电视不利于开发心智。
　　18.Children usually have far more potential than their parents had realized.
　　孩子们都有很大的潜能，而父母却没有意识到这一点。
　　19.In the past 10 years，great changes have taken place in our school.
　　在过去的10年里，我们学校发生了巨大的变化。
　　20.People who spend more time with their families are usually healthier and happier.
　　那些花更多时间和家人在一起的人通常会更健康更幸福。
　　21.The job was hard，which made me so tired that I almost quit half way.
　　这份工作太辛苦，差点使我半途而废。
　　直接使用：so… that…
　　例句：The job was so tired，boring and seemed endless that I almost quit half way.
　　这份工作太累、太无聊，而且没完没了，这使我差点半途而废。
　　高级句型挑战：
　　The job was hard，boring and seemed endless，which made me so tired that I almost quit half way.
　　这份工作太辛苦、太无聊，而且没完没了，这使我非常累，差点半途而废。
　　22.The Red Star Television Factory，which produces TV sets of quality，was set up in the 1980.
　　生产高品质电视的红星电视机厂，始建于1980年。
　　23.The E-reading room，where we can send e-mails to all parts of the world，is open to both teachers and students.
　　我们可以向世界每个地方发电子邮件的电子阅览室，对老师和同学都同样开放。
　　24.I feel I will be fit for the job needed in your company.
　　我感觉我会是你们公司所需要的人。
　　25.The number of workers and engineers has risen/increased to over 2024，and 80% of them are college graduates.
　　工人和工程师的数量已超过了2024人，而且他们有80%都是大学学历。
　　26.There is an increasing tendency that students own their mobile phones on campus.
　　在校园内，学生拥有手机的趋势在不断增长。
　　27.Now in the rural areas，there are many children out of school.I think one of reasons is that their families are too poor to afford their schooling.
　　现今，在农村地区还有很多孩子失学。我认为原因之一就是他们的家庭太贫困，而无法供应他们上学。
　　28.People should pay more attention to the education of children because they will play a very significant/important part/role in the future of our country.
　　人们应该增加对儿童教育的重视，因为他们会在祖国的未来扮演重要的角色。
　　29.In 2024，you will see Beijing as beautiful as a garden，with cleaner water and clearer sky.
　　到2024年，我们会看到北京像花园一样，有着更加清澈的河水和碧透的天空。
　　30.How nice to hear from you again.
　　能再次收到你的来信真是太好了。
　　31.Your early reply will be highly appreciated.
　　敬盼早日回复。
　　I’m looking forward to meeting you in no time.
　　我期待与你早日相见。
　　32.If you have any questions or requests，please let me know.
　　如果你有什么问题和请求只管跟我说。
　　33.No matter what you do in the future，English will always be important.
　　不管你将来做什么，英语都是重要的。
　　34.Nothing is more important than to receive education.
　　没有什么比接受教育更重要的事了。
　　35.There is no doubt that playing video game is going to be their biggest problem for students to affect study.
　　毫无疑问，玩电子游戏正在成为影响学生学习的最大问题。
　　36.Obviously，it is high/about time that we took some effective measures to solve the problem.
　　显然，早该采取一些积极的措施来解决问题。
　　写作高手使用的高难度表达：
　　I suggest the department concerned taking some effective measures to improve the present situation.
　　我建议有关部门采取一些有效措施改善现状。
　　37.Since he went to senior high school，he has worked very hard.
　　自从他上高中，他一直很用功。
　　38.We should spare no effort to beautify our environment.
　　我们应该不遗余力的美化我们的环境。
　　英语作文常用句式·3
　　1. As far as...is concerned
　　就……而言
　　2. It goes without saying that...
　　不言而喻，......
　　3. It can be said with certainty that...
　　可以肯定地说......
　　4. As the proverb says，
　　正如谚语所说的，
　　5. It has to be noticed that...
　　必须注意到，......
　　6. It\'s generally recognized that...
　　普遍认为......
　　7. What calls for special attention is that...
　　需要特别注意的是......
　　8. There\'s no denying the fact that...
　　不可否认......
　　9. Nothing is more important than the fact that...
　　没有什么比......更重要
　　10.Today, ..., which have brought a lot of harms in our daily life. First, ... Second, ... What makes things worse is that...
　　现在，……，它们给我们的日常生活带来了许多危害。首先，……;其次，……。更为糟糕的是……
　　二、衔接句型
　　1.A case in point is ...
　　一个典型的例子是......
　　2.As is often the case，...
　　正如通常情况下，......
　　3.As stated in the previous paragraph，
　　如前段所述，
　　4.But the problem is not so simple. Therefore，...但是问题并非如此简单，所以，……
　　5.But it\'s a pity that...
　　但遗憾的是…...
　　6.For all that...
　　对于这一切......
　　In spite of the fact that...
　　尽管事实......
　　7.Further, we hold opinion that...
　　此外，我们坚持认为......
　　8.However , the difficulty lies in...
　　然而，困难在于...…
　　9. Similarly, we should pay attention to...
　　同样，我们要注意......
　　10. In view of the present station，
　　鉴于目前形势，
　　11. As has been mentioned above，
　　正如上面所提到的，
　　12. In this respect, we may as well say...
　　从这个角度上我们可以说......
　　13. However, we have to look at the other side of the coin, that is...
　　然而我们还得看到事物的另一方面，即 …...
　　三、结尾句型
　　1. I will conclude by saying...
　　最后我要说…...
　　2. Therefore, we have the reason to believe that...
　　因此，我们有理由相信…...
　　3. All things considered,
　　总而言之，
　　4. Therefore, in my opinion, it\'s more advisable...
　　因此，在我看来，更可取的是…...
　　5. From what has been discussed above, we may safely draw the conclusion that…
　　通过以上讨论，我们可以得出结论...…
　　6.The data/statistics/figures lead us to the conclusion that…
　　通过数据我们得到的结论是......
　　7. It can be concluded from the discussion that...
　　从讨论中可以得出......的结论
　　8. From my point of view, it would be better if...
　　在我看来，如果……也许更好
　　四、举例句型
　　1. Let\'s take...to illustrate this.
　　让我们用......来阐明这一点。
　　2. let\'s take the above chart as an example to illustrate this.
　　让我们用以上图标做例子来阐明这一点。
　　3. Here is one more example.
　　还有一个例子。
　　4.Take … for example.
　　以......为例。
　　5.This offers a typical instance of….
　　这为......提供了一个典型的例子。
　　6. We may quote a common example of….
　　我们可以引用一个关于......的常见例子。
　　五、常用于引言段的句型
　　1. Some people think that ….有些人认为…...
　　2. To be frank, I can not agree with their opinion for the reasons below.
　　坦率地说，我不能同意他们的意见，理由如下。
　　3. For years, … has been seen as …, but things are quite different now.
　　多年来，……一直被视为……，但现在的情况有很大的不同。
　　4. I cannot entirely agree with the idea that…
　　我无法完全同意这一观点的…...
　　5. My argument for this view goes as follows.
　　我对这个问题的看法如下。
　　6. Along with the development of…, more and more…
　　随着……的发展，越来越多…...
　　7. There is a long-running debate as to whether...
　　关于是否......有着个长期的辩论。
　　8. It is commonly/generally/widely/ believed /held/accepted/recognized that….
　　普遍/广泛认为…...
　　9. As far as I am concerned, I completely agree with the former/ the latter.
　　就我而言，我完全同意前者/后者。
　　10. Before giving my opinion, I think it is essential to look at the argument of both sides.
　　在给出我的观点之前，我想有必要看看双方的论据。
　　六、表示比较和对比的常用句型和表达法
　　1. A is completely / totally / entirely different from B.
　　A和B完全不同。
　　2. A and B are different in every way / respect / aspect.
　　A和B在每方面都不同。
　　3. A and B differ in…
　　A和B在......方面不同。
　　4. A differs from B in...
　　A在......方面和B不同。
　　5. The difference between A and B is/lies in/exists in…
　　A和B的区别在于......
　　6. Compared with/In contrast to A,
　　B…. 和A比起来，B......
　　7. While it is generally believed that A …, I believe B…
　　虽然普遍认为A......，但是我认为B......
　　8. Despite their similarities, A and B are also different.尽管它们有相似性，但是A和B也是不同的。
　　9. Both A and B …. However, A…; on the other hand, B…
　　A和B都......然而，A......;另一方面，B......
　　10. The most striking difference is that A…, while B….
　　最显著的区别是A......，然而B......
　　七、演绎法常用的句型
　　1. There are several reasons for…, but in general, they come down to three major ones.
　　对于......有几个原因，但一般地，他们可以归结为三个主要原因。
　　2. There are many factors that can account for…, but the following are the most typical ones.
　　有许多因素能够解释......，但以下是最典型的因素。
　　3. Many ways can contribute to solving this problem, but the following ones may be most effective.
　　有很多方法可以解决这个问题，但下面的可能是最有效的。
　　4. Generally, the advantages can be listed as follows.
　　一般来说，这些优势可以列举如下。
　　5. The reasons are as follows.
　　原因如下。
　　八、因果推理法常用句型
　　1. Because/Since we read the book, we have learned a lot.
　　因为我们读过这本书，所以我们学到很多。
　　2. If we read the book, we will learn a lot.
　　如果我们读这本书，我们会学到很多。
　　3. We read the book;as a result / therefore / thus / hence / consequently / for this reason / because of this, we\'ve learned a lot.
　　我们读了这本书，因此我们学了很多。
　　4. As a result of /Because of/Due to/Owing to reading the book, we\'ve learned a lot.
　　由于读了这本书，我们已经学到了很多。
　　5. The cause of/reason for/overweight is eating too much.
　　超重的原因是吃得太多。
　　6.Overweight is caused by/due to/because of eating too much.
　　超重是由于吃得太多。
　　7. The effect/consequence/result of eating too much is overweight.
　　吃太多的结果是超重。
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